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Obec Světlá Hora

Světlá Hora 374, 793 31 Světlá Hora
tel.č.: 554 773 150 | e-mail: svetlahora@svetlahora.cz Číslo jednací: OÚSH/3/2019

Z Á P I S
3. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora

konané dne 14. 1. 2019 v přístavba MŠ, Světlá 416, Světlá Hora od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17.00 - 17.30 hod.
Přítomno: Bc. Marcela Hromádková, Ing. Roman Hynek, František Lukovský, Martin

Novák, Mgr. Leoš Sekanina, Pavel Skála, Taťána Svobodová, Alois Šimčík, Ing.
Libor Školoud, Václav Vojtíšek, Jitka Výmolová

Omluveni: Martin Klíma, Jiří Popovič, Martin Kopinec, Marek Vilímec
Neomluveni: 0
Předsedající: Taťána Svobodová
Zapisovatel*: Michaela Marková
Ověřovatelé zápisu: Václav Vojtíšek, František Lukovský,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Procesní záležitosti 3. zasedání zastupitelstva obce Světlá Hora konaného dne 14. 1. 2019

Konstatování počtu členů přítomných na zasedáním ZO:

Starostka pí Taťána Svobodová (dále jen "přesedající") konstatovala, že při zahájení zasedání zastupitelstva
obce je přítomno 10 jeho členů. Omluveni jsou p. Martin Klíma, p. Marek Vilímec, p. Martin Kopinec a p. Jiří
Popovič.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Schválení způsobu hlasování při 3. zasedání zastupitelstva obce konaném dne 14. 1. 2019:

Předsedající  sdělila,   že je navrženo hlasovat o každém bodu samostantně, veřejně, zvednutím ruky. Bez
připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  způsob  hlasování  o  každém  bodu  samostatně,  veřejně,
zvednutím ruky

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z3/2019/1a bylo schváleno.

Určení zapisovatele zápisu ze 3. zasedání ZO konaného dne 14. 1. 2019:
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Předsedající sdělila, že zapisovatelkou zápisu z dnešního, tj. 3. zasedání zastupitelstva obce, určuje pí M.
Markovou, pracovnici Obce.

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Schválení návrhové skupiny pro 3. zasedání zastupitelstva obce konané dne 14. 1. 2019:

Předsedající sdělila, že návrhová skupina bude pracovat ve složení p. Mgr. Leoš Sekanina a p. Ing. Libor
Školoud. Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  návrhovou skupinu ve složení p. Mgr. Leoš Sekanina a p.
Ing. Libor Školoud

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z3/2019/1b bylo schváleno.

Vzetí na vědomí zápisu z předchozího tj. 2 zasedání ZO konaného dne 17. 12. 2018:

Předsedající sdělila, že ověřovateli zápisu z předchozího, tj. 2. zasedání zastupitelstva obce, byli p. Martin
Novák a p. Ing. Roman Hynek.  Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí zápis ze 2. zasedání zastupitelstva obce konaného dne
17. 12. 2018

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z3/2019/1c bylo schváleno.

Schválení ověřovatelů zápisu ze 3. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 14. 1. 2019:

Předsedající sdělila, že ověřovateli zápisu z dnešního, tj. 3. zasedání zastupitelstva obce, navrhuje p. Václava
Vojtíška a p. Františka Lukovského. Bez připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje ověřovatele zápisu ze 3. zasedání zastupitelstva obce konaného
dne 14. 1. 2019 p. Václava Vojtíška a p. Františka Lukovského

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. Z3/2019/1d bylo schváleno.

Schválení programu 3. zasedání zastupitelstva obce konaného dne 14. 1. 2019:

Předsedající sdělila, že návrh program dnešního zasedání zastupitelstva obce je předložen a zeptala se, zda má
někdo návrh na jeho úpravu nebo doplnění. Bez připomínek.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  program  3.  zasedání  zastupitelstva  obce  konaného  dne
14. 1. 2019

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. Z3/2019/1e bylo schváleno.

2. Podání žádostí na dotace na - financování II. etapy oprav Areálu kaple sv. Josefa v Podlesí,
vybudování workoutového hřiště ve Světlé a odpadové hospodářství (dovybavení sběrného dvora)

Financování II. etapy oprav Areálu kaple sv. Josefa v Podlesí
Předkladatel: starostka pí T. Svobodová

Zpracovatel: Ing. M. Školoudová

Počet příloh: 3

Diskuze:
Sekanina jak to tedy dopadne s tím hřbitovem, bude se ta hřbitovní zeď opravovat?
Školoudová (Obec) výhledově by se určitě měla opravit,  nejdříve by se ale měla dokončit  rekonstrukce

budovy kaple a pokud zbydou finance, může se začít i s opravou hřbitovní zdi. Oprava zdi
bude ale dost časově i finančně nákladná

Školoud zastupitelstvo jsme svolali  vyloženě, protože nám bylo nám řečeno, že žádost o tuto
dotaci vyžaduje schválení zastupitelstva obce

Hynek jaká je částka dotace?
Školoudová (Obec) maximálně 500. 000,-Kč
Školoud jedná se teď hlavně o dodělání kaple. Je pravda, že hřbitov i zeď jsou v dezolátním stavu,

ale ať nemáme rozdělaný hřbitov i kapli a ani jedno nebude dokončené
Šimčík díval  jsem  se  na  to  na  MMR,  je  tam  např.  i  podpora  na  komunikace  nebo

podpora hřišťátek, jak jsme chtěli např. s TJ. Podání je do 28. 2., to je ještě daleko. Jestli
by nebylo dobré schválit třeba jenom to číslo podpory a jestli by se nemohlo žádat ještě
o něco, a ten dotační titul by se tam zatím nedával

Školoudová (Obec) v rámci jednoho dotačního titulu nemůže jeden subjekt v jednom roce žádat o více dotací

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje podání žádosti na dotaci z programu Ministerstva pro  místní
rozvoj ČR č. 117D8210 - Podpora obnovy a rozvoje venkova  (dotační titul 117d8210G Obnova drobných
sakrálních staveb a hřbitovů), na financování II. etapy obnovy Areálu kaple sv. Josefa v Podlesí

 

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z3/2019/2a bylo schváleno.

Vybudování workoutového hřiště ve Světlé:

Předkladatel: starostaka pí T. Svobodová

Zpracovatel: informační leták - Nadace ČEZ

Počet příloh: 4

17.12 hod. - DOSTAVILA SE Bc. M. Hromádková - POČET ČLENŮ ZO JE NYNÍ 11.
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Diskuze:
Svobodová máme možnost získat dotaci  na vybudování workoutového hřiště přes Nadaci  ČEZ -

Oranžové  hřiště.  Dotace  je  100% a  měli  bychom si  říct,  jestli  do  toho  chceme jít.
Podmínkou není odběr elektřiny od ČEZu, na to jsem se ptala

Novák zapadá to do té koncepce od p. architekta Waltera, jestli to tam jde nějakým způsobem
zapracovat?

Svobodová toto je něco úplně jiného.
Školoud mysleli jsme, že by to bylo vedle víceúčelového hřiště a plotem dostihového areálu. Je

tam na to  místo.  Chtěli  bychom tam ještě  udělat  nějaké posezení,  když  tam přijde
někdo hrát. V případě, že by dotace byla 100%, jinak se do toho asi nepouštět

Novák oni opravdu nemají žádné podmínky a dají nám 100%?
Svobodová určitě budou vybírat. Mají stanovené nějaké podmínky, např. že hřiště musí být veřejně

přístupné, bezplatné nebo, že chtějí  být případně přizváni na otevření hřiště,  pokud
bychom to dostali

Lukovský žádali jsme kdysi z této dotace ČEZu jako hasiči. Je tam opravdu dotace 100 %, ale bylo
nám řečeno, že kdyby tady byla aspoň nějaká menší rozvodna, tak by to dali, ale ta tady
není, tak jsme nedostali ani korunu

Šimčík jsou tady nějaké tři varianty toho hřiště
Svobodová jsou tam tři varianty, největší je 80m2,ale o variantách bych tady dnes nehlasovala. Teď

jde o možnost podání dotace

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje  podání žádosti na dotaci z Nadace ČEZ - Oranžové hřiště
na vybudování workoutového hřiště

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z3/2019/2b bylo schváleno.

Odpadové hospodářství - dovybavení areálu sběrného dvora:

Předkladatel: starostka pí T. Svobodová

Zpracovatel: Ing. L. Školoud

Počet příloh: 2

Diskuze:
Školoud procházeli jsme na podzim sběrný dvůr. Po konzultaci i s p. *** jsme uvažovali, jak tam

zlepšit podmínky třídění odpadu a jak to zrychlit. Do toho se naskytly možnosti dotace.
Dotace,  které by na vybavení  sběrného dvora připadaly v  úvahu jsou dvě.  Jedna je
na svozovou techniku a druhá na stacionární techniku. Na svozovou techniku je ale jen
25 % a nelze to kombinovat se stacionární technikou. Na tu je až 85 %. Jejich prvotní
požadavek byl na hydraulickou ruku s kontejnerem. Poptávali jsme firmu Envipartner,
pročetli si podmínky a navrhli nám tady to, co máte předložené v materiálech, čemu
se věnovat. S tou hydraulickou rukou bychom ale spadli do těch 25%. Máte tady taky
vyjádření Martina Klímy, který tu dnes není. Já s tím samozřejmě nemám problém, pokud
tomu víc rozumí a viděl to už třeba v provozu a řekne, že je třeba potřeba silnější stroj,
tak se to může udělat. Podání dotace je do konce února, takže si musíme říct, jestli
do toho chceme jít a jestli to budeme používat. Není to tak, že musíme. Chtěli jsme ještě
nakladač na malý traktůrek a "ruku",  ale to nejde dát do dotace. To jsou dvě věci,
které by mohly být třeba i starší, ale klidně i nové, ale to už by muselo být mimo dotaci.
Pokud k tomu máte někdo něco, můžeme to prodiskutovat

Skála je určitě hloupost do toho nejít. Nevím proč tak málo kontejnerů. Pak existuje kontejner,
protože jsem četl, že je problém s těma biopopelnicema, který to sám nakládá. Kontejner,
který si sám z boku naloží popelnici. Myslel jsem, že chcete takový kontejner
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Školoud otázka je jaká je cena toho kontejneru a jestli by to do toho šlo zařadit
Skála to nevím, já jsem to nestudoval. Pokud umíš nakoupit za 2 mil, tak nakup klidně i za

3 mil.
Hynek máme to všechno kde mít, je tam na to na dvoře místo?
Školoud ten drtič na plasty, tak to je velikost asi jako ten lis, který tam je teď. Stojí u toho jeden

člověk a obsluhuje to. Mám tady prospekt, který nechám kolovat, jsou tam i rozměry.
Nicméně než bychom to kupovali, šel bych se na to přímo ještě podívat, buď do dvora,
kde to mají nebo do té fabriky, kde to vyrábějí. Teď máme na dvoře velký kontejner, který
je plný tvrdých plastů.

Hynek co dál např. s tou drtí z plastů?
Školoud něco se třeba podaří prodat, ale i kdyby ne, tak aspoň ušetříme místo
Vojtíšek myšlenka  na  nákup  toho  drtiče  je  důsledek  situace,  která  nastala  celkově  u  nás

v republice. Tvrdý plast nechce nikdo vykupovat. Nemyslím si ani, že bychom to byli
schopní prodat, ale určitě se nám budou plasty líp likvidovat, než když to vozíme teď
celé na skládku. U nás je minimum odběratelů, kteří plast berou, potom co to přestal
odebírat Čína. Drtič bych každopádně doporučoval. Co se týká kontejnerů, tak když jsme
kupovali nové auto (Iveco), tak jsme měli na to nějakou dotaci, ale nevlezl se nám do toho
kontejner na sklo. Kontejnery na sklo vysypáváme tak, že přijede bagr a kontejner nám
nadzvedne. Takže kdyby byl kontejner s rukou, tak by se to dalo natáhnout na Iveco. A na
bioodpad by se to taky tím vyřešilo. To co tu navrhujete je podle mého dobré a mohlo by
se to pořídit. Jestli to budou dva nebo tři kontejnery, to už je otázka. Některé kontejnery,
které máme jsou opravené a když se to doplní, tak to zase bude na nějakou dobu. Jeden
velký kontejner stojí cca 55 - 60. 000,-Kč a s "rukou" cca 70 - 90. 000,-Kč, ale záleží
na typu

Svobodová z toho tak vyplývá, že by bylo dobré pořídit a zahrnout do toho víc těch kontejnerů a
prověřit to

Školoud psal jsem např. na jednu obec, kde tu ruku mají, mají ji repasovanou za lepší cenu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Světlá  Hora  schvaluje  podání  žádosti  na  dotaci  na  základě  výzvy  Ministerstva
životního prostřední v rámci "Operačního programu Životní prostředí 2014 - 2020" (č. výzvy v MS 2014+:
05_18_104, název výzvy v MS 2014: MŽP_104. výzva PO3,SC 3.2,kolová), na odpadové hospodářství -
dovybavení areálu sběreného dvora

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z3/2019/2c bylo schváleno.

Ověřovatel: Václav Vojtíšek, František Lukovský   ............................................................
 
Starostka Taťána Svobodová   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


